
Vai Bauskas pilsētā ir 
nepieciešama elektroskrejriteņu noma?
Iedzīvotāju aptauja mobilajā lietotnē “Bauskas novads” 21.03.2024.-04.04.2024.



Marta vidū Bauskas pilsētas un novada iedzīvotāji tika aicināti uz tikšanos par elektroskrejriteņu nomu
Bauskas pilsētā. Klātienes diskusijā piedalījās neliels iedzīvotāju skaits, tāpēc pieņemts lēmums Bauskas
novadā deklarēto iedzīvotāju viedokli noskaidrot aptaujas veidā, veicinot lielāku iedzīvotāju iesaisti šī nozīmīgā
Bauskas pilsētas vides jautājuma lēmuma pieņemšanā.
Mobilitātes pakalpojuma operatora "Bolt" pārstāvis klātienes tikšanās laikā iedzīvotājus iepazīstināja ar
elektroskrejriteņu izmantošanas noteikumiem, prasībām no lietotāju puses un kontroles mehānismu drošības
jautājumos, bet ne visi ierobežojumi ir efektīvi un, diemžēl, reālajā vidē tie nestrādā vai ir piejami.

Lai veicinātu Bauskas novada un Bauskas pilsētas
iedzīvotājus atbildīgai līdzdarbībai un iesaistei Bauskas
pilsētvides veidošanā, aicinām izteikt viedokli aptaujā -
vai Bauskas pilsētā ir nepieciešama elektroskrejriteņu
noma?

Viedokli bija iespējams izteikt, balsojot mobilajā lietotnē
„Bauskas novads” – sadaļā Aptaujas un uzrādot
Bauskas novada iedzīvotāja karti VPVKAC klientu
apkalpošanas centros laika posmā no 21.03.2024. līdz
04.04.2024.



Nobalso par projektu Bauskas pilsētā:

165Aptaujā piedalījās                respondenti

Labi būt mājās

Jā

Nē

46,06%
53,94%   


